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Godkjenning av innkalling og saksliste 
 

- Godkjent 
- Anne Grete Taugbøl, Michael Falch, og Eva Hylin har stemmerett på grunn av at 

Betzy Marie Ellingsen Tunold, Inger Christine Krath Hansen, Merete Goderstad og 
Hans-Joachim Schilde har meldt forfall. 

 
 
Saker til behandling 
 
 
 

Sak; Unntatt off §23,  
 
Behandlet av Møtedato Saksnummer 
Bekkelaget og Ormøy 
menighetsråd 

05.06.24 27/24 

 
 
 

Sak; Oppfølgning av strategisamlingen 
 
Behandlet av Møtedato Saksnummer 
Bekkelaget og Ormøy 
menighetsråd 

05.06.24 28/24 

 
 
Forslag til vedtak 
Menighetsrådet tar orienteringen til etterretning 
 
 
Møtebehandling 
AU mener at strategisamlingen var god og hadde en fin oppbygning. Det kom fram viktige 
perspektiver som AU har lyst til å bearbeide videre og presentere for MR til høsten.  
 
 
Vedtak 
Menighetsrådet tar orienteringen til etterretning 
 
 

 
Sak; Julespill på EKT rideskole 
 
Behandlet av Møtedato Saksnummer 
Bekkelaget og Ormøy 
menighetsråd 

05.06.24 29/24 

 
 
Forslag til vedtak 
 
 
 
Møtebehandling 
EKT rideskole gir en fin ramme for et julespill og arrangementet var svært vellykket den 



 

tiden det ble gjennomført. Forutsetningen for å lykkes med å ta dette opp igjen, er at det 
finnes foreldre med barn i riktig alder som blir/er tent på oppgaven. De som har gjennomført 
dette tidligere, kan levere over grunnlagsdokumentasjonen og heie det fram. Det må være 
en ungdomsarbeider i staben som holder i dette og som koordinerer med alle aktørene.  
 
Dette er et veldig fint tilbud og en veldig god ide. Et slikt arrangement kan være samlende 
og rammen EKT tilbyr er fantastisk. 
 
MR er bekymret for kapasiteten hos staben. Nå har vi ikke den eksterne foreldregruppen 
som kan dra i dette. Disse må identifiseres.  
Man bør tenke på dette i et litt lengre perspektiv og det bør være flere aktører som 
samarbeider. For eksempel barneteater, barnekor mfl. der kirken er en av flere aktører.  
 
Kan man arrangere julespillet uten å belaste staben? Kristen Bjorå forsøker å identifisere 
foreldre som kan holde i arrangementet.  
 
 
Vedtak 
Menighetsrådet er positive til ideen og stiller seg bak et slikt initiativ, men vurderer det slik at 
staben ikke kan ta hovedansvaret for gjennomføringen av julespillet i 2024.  
 
 

 
 
Sak; Menighetsgudstjenester i Bekkelaget kirke sommeren 2024 
 
Behandlet av Møtedato Saksnummer 
Bekkelaget og Ormøy 
menighetsråd 

05.06.24 30/24 

 
 
Forslag til vedtak 
 
 
 
Møtebehandling 
Det vil bli gjennomført menighetsgudstjenester 23. juni, 7. og 21. juli, samt 4. august. 
Liturger, medliturger og musikalske ansvarlige er på plass, men man trenger flere til 
praktiske oppgaver. Menighetsrådet oppfordres til å delta på menighetsgudstjenestene.  
 
 
Vedtak 
Menighetsrådet ønsker også i år at det skal feires gudstjeneste i Bekkelaget kirke på de 
sommersøndagene da kirkeledelsen har opphevet den ordinære forordning, 23. juni, 7. og 
21. juli, samt 4. august. Hjemmelen for disse gudstjenestene ligger i menighetsrådets 
disposisjonsrett over kirkerommet. De finner sted uten at menighetens økonomiske eller 
personellmessige ressurser belastes. De forrettende prester er ansvarlige for den liturgiske 
ordning og for den enkelte gudstjenestens praktiske gjennomføring. 
 
 

 



 

Sak; Orientering fra Fellesrådets møter 
 
Behandlet av Møtedato Saksnummer 
Bekkelaget og Ormøy 
menighetsråd 

05.06.24 31/24 

 
 
Forslag til vedtak 
Menighetsrådet tar orienteringen til etterretning 
 
 
Møtebehandling 
Grunntrekk ved organet/ene 
Fellesrådet har en representant for hvert sokn i kommunen. I plenum møtes fellesrådet 5 
ganger i året. 
 
Fellesrådets hovedkomite har ett medlem fra hvert prosti i kommunen. Den forbereder saker 
for plenumsmøtene, fungerer også som FR’s økonomiutvalg, og har i tillegg ganske vide 
delegerte fullmakter. Hovedkomiteen har månedlige møter, i stor grad koordinert med FR-
møtene.  
 
Ut over dette har KfiO et administrasjonsutvalg, og i praksis et Arbeidsutvalg (som strengt 
tatt ikke har noen hjemmel i reglementene). Litt til side for dette hierarkiet finner vi så 
Kontrollutvalget – som er tiltenkt en rolle a la Riksrevisjonen, påse at vedtak følges opp, 
samt at tiltak er hjemlet og i samsvar med gjeldende interne ordninger (og eksterne lover og 
ordninger som FR er forpliktet på). 
 
Avholdte møter i perioden 
Konstituering allerede i desember i fjor. Der kom jeg inn i kontrollkomiteen. 
På starten av året et dagskurs på Helsfyr 01.02, dernest to møter,  15.02 og 18.04, og neste 
møte i morgen. FR-møtene alternerer mellom forskjellige menigheter (der det er egnete 
møtelokaler), i morgen er det Lovisenberg. 
 
Noen utfordringer og saker 
Generelt god og konstruktiv stemning på møtene. En mer lydhør administrasjon enn før, og 
en administrasjon som i langt større grad leverer de tjenester den er pålagt. 
 
Noen utfordringer er erkjent av alle, også administrasjonen. 
Den viktigste ligger i å myndiggjøre fellesrådet som organ, gi det forutsetninger for å fatte 
vedtak, utrede og presentere alternativer osv. En stor profesjonell stab skal serve en 
forsamling av frivillige med lav møtefrekvens og korte møter, og da blir resultatet lett 
sandpåstrøing.   
 
I denne forbindelsen er det også avdekket noen uklarheter/tvetydigheter i strukturen slik den 
framgår av vedtekter og mandater. Dette gjelder det uhjemlete, men antakelig 
hensiktsmessige Arbeidsutvalget, men det som hittil har fått størst oppmerksomhet, er 
forholdet mellom fellesrådet og hovedkomiteen. Dels gjelder dette myndighetsforholdet 
mellom organene, og dels det mer individuelle forholdet mellom en prostirepresentant og 
soknene i prostiet/soknerepresentantene. Et konkret spørsmål ad det siste er hvordan et 
hovedkomitemedlem skal involvere sitt prostis fellesrådsmedlemmer i hovedkomiteens 
saker, informasjon, rådslagning osv. 
 
Dette er litt av bakgrunnen for at det på sakskartet for i morgen ligger et forslag om å 
opprette en «arbeidsgruppe for gjennomgang av mandater og reglementer». 
 
På sakskartene er det generelt enda mer organisasjonsformalia enn vi er vant med i MR, 



 

altså protokoller og rapporter, foreløpige regnskapstall o.l. Mye av dette gir allikevel 
interessant og viktig informasjon, ikke minst innen økonomi bredt forstått. Verdt å nevne er 
økte kommunale bevilgninger, som forventes ytterligere opptrappet framover, en ekstra 
påplussing i revidert budsjett for å dekke økte pensjonskostnader, salg av Bredtvedt kirke 
og, i forlengelsen av dette, hvordan salgsinntektene på 38 mill skal disponeres. Viktig er 
også innføring av nytt system for økonomi, HR og lønn. 
 
Av spesiell interesse for oss er tilstandsrapporten for Oslos kirkebygg. Denne har klare 
føringer for langsiktig fordeling av økte investeringsmidler. Det som er aktuelt for Bekkelaget 
er VP, brønner, klimaskall og drenering – med en anslått kostnadsramme på 8 mill. Og for 
Ormøy kirke: VP luft/luft, etterisolering, skifertak, med en kostnadsramme på 6 mill. I sitt 
budsjettinnspill for 2025 gikk KfiO inn for en ramme på 50 mill, og plasserte da Bekkelaget 
(brønner og jordvarme) blant tiltak som var aktuelle. Hvordan budsjettforhandlingene med 
kommunen utvikler seg, vil muligens være klarere i morgen. Det FR har vedtatt, er en liste 
over hensyn som skal vektlegges når en prioriterer tiltak: 
 
• Bygningsfaglig vurdering av tilstand for kirken. 
• Geografisk spredning i byen. 
• Egen menighets-økonomi skal ikke være utslagsgivende, men kan gi 
fortrinn opp mot ellers like forhold. 
• Deling av større prosjekt over flere år. 
• Konsekvenser for aktivitet og bruk av kirken. 
• Økonomisk besparelse og inntjening. 
 
De to siste punktene ble føyd til på møtet – og viser at FR faktisk kan fatte selvstendige og 
meningsfulle vedtak. 
 
 
Vedtak 
Menighetsrådet takker for god orientering 
 
 

 
 
Sak; Protokoll fra menighetsmøtet 
 
 
Behandlet av Møtedato Saksnummer 
Bekkelaget og Ormøy 
menighetsråd 

05.06.24 32/24 

 
 
Forslag til vedtak 
 
 
 
Møtebehandling 
Det er vanskelig å øke antall deltakere på menighetsmøtet. Da bør MR i så fall tenke på å 
arrangere møtet i forbindelse med en konsert, annet arrangement eller liknende.  
 
 
Vedtak 
Menighetsrådet tar protokollen fra menighetsmøtet til orientering 
 
 



 

 
Sak; Utnevnelse av sommerfullmakt til AU 
 
Behandlet av Møtedato Saksnummer 
Bekkelaget og Ormøy 
menighetsråd 

05.06.24 33/24 

 
 
Forslag til vedtak 
AU får fullmakt til å behandle saker på vegne av menighetsrådet i sommer, fra 05.juni 2024 
og fram til neste menighetsrådsmøte den 11.september 2024. 
 
 
Møtebehandling 
 Det bør presiseres at fullmakten gjelder saker som ikke kan vente til neste ordinære MR 
møte. Det er også mulig å avholde epost møter 
 
 
Vedtak 
AU får fullmakt til å behandle presserende saker på vegne av menighetsrådet i sommer, fra 
05.juni 2024 og fram til neste menighetsrådsmøte den 11.september 2024. 
 
 
 

 
Sak; Søknad om å fratre MR 
 
Behandlet av Møtedato Saksnummer 
Bekkelaget og Ormøy 
menighetsråd 

05.06.24 34/24 

 
 
Forslag til vedtak 
Menighetsrådet godkjenner at Merete Goderstad fratrer menighetsrådet fra 1. juli 2024. 
 
 
Møtebehandling 
Fra 1. juli blir Kjell Erik Granly fast medlem av MR. Ny nestleder velges 11. september 
 
 
Vedtak 
Menighetsrådet godkjenner at Merete Goderstad fratrer menighetsrådet fra 1. juli 2024 
 
 

 
 
Sak; Orienteringssaker 
 
Behandlet av Møtedato Saksnummer 
Bekkelaget og Ormøy 
menighetsråd 

05.06.24 35/24 

 
 



 

Forslag til vedtak 
Menighetsrådet godkjenner at kirkekomiteen har bevilget 20 000kr til koret Bølgebrus. 
Midlene tas fra det ubundne fondet diakonirådet på Ormøy 
 
Menighetsrådet tar de øvrige orienteringene til etterretning. 
 
 
Møtebehandling 
Er det noe strukturelt eller i arbeidsmiljøet som påvirker sykestatistikken hos staben? Det er 
ulike årsaker til sykefraværet og det er vanskelig å se noen strukturelle årsaker til dette. 
Staben samarbeider godt og strekker seg langt. Det er derfor helt nødvendig å få inn ekstra 
stabsressurser for å ikke overbelaste den gjenværende staben. 
 
AU har godkjent at man ansetter en vikar i 40% stilling ut 2024. 
 
 
Vedtak 
Menighetsrådet godkjenner at kirkekomiteen har bevilget 20 000kr til koret Bølgebrus. 
Midlene tas fra det ubundne fondet diakonirådet på Ormøy 
 
Menighetsrådet tar de øvrige orienteringene til etterretning. 
 
 
 

 
Sak; Samarbeid med Lambertseter menighet – vennskapsmenighet Beit 
Sahour 
 
Behandlet av Møtedato Saksnummer 
Bekkelaget og Ormøy 
menighetsråd 

05.06.24 36/24 

 
 
Forslag til vedtak 
Menighetsrådet godkjenner at det igangsettes et årsprosjekt mellom Bekkelaget og Ormøy 
menighet og Lambertseter menighet for å samle erfaring på et slikt samarbeid om 
vennskapsmenighetsarbeidet. Årsprosjektet evalueres våren 2025 før det eventuelt 
videreføres. 
 
 
Møtebehandling 
 MR stiller seg positive til samarbeidet med Lambertseter menighet 
 
 
Vedtak 
Menighetsrådet godkjenner at det igangsettes et årsprosjekt mellom Bekkelaget og Ormøy 
menighet og Lambertseter menighet for å samle erfaring på et slikt samarbeid om 
vennskapsmenighetsarbeidet. Årsprosjektet evalueres våren 2025 før det eventuelt 
videreføres. 
 
 



 

 
Sak; Økt menighetsfinansiering av menighetspedagog 
 
 
Behandlet av Møtedato Saksnummer 
Bekkelaget og Ormøy 
menighetsråd 

05.06.24 37/24 

 
 
Forslag til vedtak 
Menighetsrådet godkjenner at menighetspedagog for aldersgruppen 13 til 18 lønnes 100% 
av menighetens midler i 2024 og at økte lønnskostnader i 2024 hentes fra tidligere års 
mindreforbruk 
 
 
Møtebehandling 
Med en sterk lønnsvekst i 2023 og 2024, og ingen økning i trosopplæringsbudsjettet er det 
nå nødvendig å øke menighetsfinansieringen av menighetspedagogene.  
 
 
Vedtak 
Menighetsrådet godkjenner at menighetspedagog for aldersgruppen 13 til 18 lønnes 100% 
av menighetens midler i 2024 og at økte lønnskostnader i 2024 hentes fra tidligere års 
mindreforbruk 
 
 

 
 
 
 


